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内容概要

　　《全国中等职业技术学校汽车维修教材专业英语系列教材：汽车维修英语（第2版）》共6个单元
，内容包括汽车基础知识、发动机、底盘、电气、车身及附属设备、汽车未来等。
单元里的每节课有3～4个学习环节，分别为Look and Learn，Dialogue，Reading，Learn More，内容互
动，形式活泼，从听、说、读、写等方面对学生进行全面训练，以便于学生综合运用所学知识。
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书籍目录

Unit 1 Basic Knowledge of AutomobilesLesson 1 Automobile CognitionLesson 2 A Brief Introduction to an
AutomobileLesson 3 Automotive Basics and ToolsUnit 2 The Engine Lesson 4 The Main Parts of an EngineLesson
5 The Four-stroke Engine CycleLesson 6 The Electronic FuelInjection SystemLesson 7 The Lubricating
andCooling SystemUnit 3 The ChassisLesson 8 The Transmission SystemLesson 9 The Brake System5oLesson lO
The Suspension and Steering SystemUnit 4 The Electric Lesson 11 The Electrical System6oLesson 12 The Ignition
SystemUnit 5 The Car Body and Accessory EquipmentLesson 13 The Car BodyLesson 14 The Air
ConditionerUnit 6 Vehicles for TomorrowLesson 15 Environmental Protection and Emission ControlLesson 16
New Types of VehiclesAppendix 1 VocabularyAppendix 2 Translation
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编辑推荐

　　《全国中等职业技术学校汽车维修教材专业英语系列教材：汽车维修英语（第2版）》是国家级
职业教育规划教材，是全国中等职业技术学校汽车维修教材，是专业英语系列教材之一。
教材共分6个单元，内容包括：汽车基础知识、发动机、底盘、电气、车身及附属设备、汽车未来等
。
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